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Emniyet müdürü 
İbişoğlu görev başladı

Tirebolu İlçe Emniyet Müdürü olarak atanan Hakan İbişoğlu gö-
revine başladı.

Tirebolu İlçe Emniyet Müdürü Murat Şahin’in, Giresun Emniyet 
Müdür Yardımcılığı görevine verilmesiyle boşalan yerine, Konya 
Bölge Trafik Şube Müdürü Hakan İbişoğlu atandı. Tirebolu’nun yeni 
Emniyet Müdürü İbişoğlu, ilçeye gelerek göreve başladı.

Aslen Çankırılı olup Ankara’da doğan İbişoğlu, evli ve 2 çocuk 
babası olup, son olarak Konya Bölge Trafik Müdürlüğü’nde şube 
müdürlüğü görevini yürütüyordu. Emniyet Teşkilatında 29 yıl çeşitli 
yerlerde görev yapan ve son olarak Tirebolu İlçe Emniyet Müdür-
lüğü’ne atanan İbişoğlu, Karadeniz Bölgesi’nde ilk kez görev yap-
tığını belirtirken; Tirebolu gibi tarihi bir ilçede görev ifa etmekten 
çok memnun kaldığını söyledi. Balıkçılar limanı mesken tuttu

merkezi haline gelen Tirebolu açıklarında 
bol miktarda avlanma yapan balıkçılar, 
teknelerinin yanı sıra yükleme ve boşaltma 
araçlarını da Tirebolu Balıkçı Barınağı’na 
çekiyorlar.

Son günlerde Tirebolu açıklarında bol 
miktarda avlanan meşhur hamsi için ilçeyi 
mesken tutan ve sevkiyatı da buradan 
yapan balıkçılar, ilçeye ekonomik olarak 
bir hareket getirirken; fiyatların da bir nebze 
olsun düşmesine neden oluyor. (2'de)

Karadeniz’de son günlerde bol mik-
tarda avlanan hamsi için yurdun çeşitli 
yerlerinden Tirebolu’ya akın eden balıkçı 
motorları, ilçedeki balıkçı barınağını ken-
dilerine mesken tuttular.

Kara sularında av yasağının 1 Eylül’de 
kalkmasının ardından denize açılan tek-
neler, özellikle son bir hafta içinde Tirebo-
lu’ya gelerek, ilçe açıklarında avlanma-
ya başladılar.

 Karadeniz Bölgesi’nde hamsi avının 

“Çevre yolu acilen yapılmalıdır”

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası’nın ev sa-
hipliğinde, Bulancak Ticaret ve Sanayi Odası 
ve Giresun Ticaret Borsası’nın katılımlarıyla 
oda-borsa toplantısı gerçekleştirildi. Toplan-
tıda Güney Çevre Yolunun önemine dikkat 
çekilerek, projenin acilen hayata geçirilmesi 
gerektiği çağrısı yapıldı.

Toplantıya Giresun Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hasan Çakır-
melikoğlu, Giresun Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Hamza Bölük, Bulancak Tica-
ret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 

Ali Fatoğlu, Meclis Başkanı Mümtaz Bekçi, yö-
netim kurulu üyeleri ve genel sekreterler katıl-
dı.

Giresun Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Hamza Bölük, yaptığı konuşmada, 
yeni yatırımlara dolayısıyla Giresun Güney 
Çevre Yolunun yapımı, Giresun Limanındaki 
sürecin sağlıklı bir şekilde düzenlenmesi ve 
Espiye-Tirebolu arasında kurulması planla-
nan 3. Organize Sanayi Bölgesi’nin yatırım 
programına dahil edilmesine ihtiyaç oldu-
ğuna vurgu yaptı.

“GÜNEY ÇEVRE YOLUNA İHTİYAÇ VAR”
Bulancak Ticaret ve Sanayi Odası Yöne-

tim Kurulu Başkanı Ali Fatoğlu ise, Giresun’un 
önünde set gibi duran Karadeniz Sahil Yolu 
sorununun çözümü açısından Güney 
Çevre Yoluna ihtiyaç olduğunu belirterek, 
“Şuan Bulancak Organize Sanayi Bölgesi fa-
aliyette olan 15 işletmede toplam 2 bin 200 
istihdam sağlanmaktadır. 42 parselin yüzde 
95’i doluluk oranına ulaşmış ve şuan tahsis 
bekleyen iki parsel bulunmaktadır. Göster-
geler ortaya koymakla birlikte Giresun’un 
yeni bir Organize Sanayi Bölgesine ihtiyacı 
vardır. Şuan bölge olarak ara eleman soru-
nu yaşamaktayız, buna yönelik çözüm ve 
meslek liselerinin özendirilmesini bekliyoruz” 
dedi.

“GİRESUN’UN EN ÖNEMLİ
 YATIRIM BEKLENTİSİ ÇEVRE YOLUDUR”
Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 

Kurulu Başkanı Hasan Çakırmelikoğlu da, 
ulaşım altyapısı konusunda yatırım beklentisi 
bulunduğuna ve öncelik sıralamasında 
Güney Çevre Yolunun acil ihtiyaç olduğuna 
vurgu yaptı.

Çakırmelikoğlu, Samsun-Sarp demiryolu 
projesinin de önemine değinerek, şunları 
söyledi: (Devamı 2'de)

Giresun’da vaka
 sayısında

 önemli artış

2-8 Ekim'de her 100 bin kişide görülen Kovid-19 vaka 
yoğunluğu bir önceki haftaya göre en çok artan 10 il Gi-
resun, Ordu, Ardahan, Kastamonu, Çorum, Samsun, 
Tokat, Amasya, Kahramanmaraş, Karabük oldu. Gire-
sun’da bir önceki haftada 230,21 olan vaka sayısı son haf-
tada yüzde 71’lik artışla 394’e çıktı.

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, 2-8 Ekim'de illere göre 
her 100 bin kişide görülen Kovid-19 vaka sayılarını açıkla-
dı.

Bakan Koca'nın, Twitter'dan paylaştığı Türkiye haritasın-
da yer alan verilere göre, 2-8 Ekim'de her 100 bin kişide 
görülen Kovid-19 vaka sayısı Giresun’un da aralarında ol-
duğu 10 ilde arttı. Giresun’da bir önceki haftada 230,21 
olan vaka sayısı son haftada yüzde 71’lik artışla 394’e 
çıktı.

Bakan Koca, vaka yoğunluğu bir önceki haftaya göre 
en çok artan 10 ilin Giresun, Ordu, Ardahan, Kastamonu, 
Çorum, Samsun, Tokat, Amasya, Kahramanmaraş, Kara-
bük olduğunu belirtti.

İllere göre 2-8 Ekim'de her 100 bin nüfusta görülen Ko-
vid-19 vaka sayıları (yüksekten düşüğe doğru) şöyle ger-
çekleşti: (Devamı 2'de)

Bulut’tan aşı
 ve tedbir çağrısı

Giresun İl Sağlık Müdürlüğü Dr. Öğr. Üyesi Muham-
met Bulut, “Covid-19 vakalarında artış görülmekte ve 
bu durum biz sağlıkçıların ve vatandaşlarımızın üzeri-
ne düşen sorumlulukların henüz bitmediğini göster-
mektedir. Hala ülkemizde ve tüm dünyada Covid-19 
pandemisi devam etmekte ve bizler maske, mesa-
fe ve hijyen kurallarına uymaya özen göstermeliyiz” 
çağrısı yaptı. (Devamı 2'de)

 Destek miktarları
 artırılsın önerisi!

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, tarımsal üre-
timde fahiş fiyatlara ulaşan girdi maliyetlerinin önüne ge-
çilmesi, özellikle gübre fiyatlarının astronomik rakamlara 
ulaştığını belirterek destek miktarlarının artırılması gerektiği-
ni kaydetti.

Karan, yaptığı açıklamada, fındık tarımında verim ve 
kalitenin olmazsa olması gübrenin yanına yaklaşılmadığı-
nı ifade ederek, “50 kilogram yazlık gübre çuval fiyatı 180 
lira, kışlık gübre çuval fiyatı ise 300 liraya ulaştı. Bu fiyatlar-
dan fındık üreticisi ne gübre alabilir, ne de bahçesine 
gübre atabilir” dedi. (Devamı 2'de)
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(Baştarafı 1'de)
Tirebolu’daki balıkçı tezgahlarında daha önceden ki-

losu 20 liradan satılan hamsi fiyatları bugünlerde 15 lira-
dan işlem görmeye başladı.

Öte yandan, hamsinin yanı sıra istavrit avında da bol-
luk yaşanırken; özellikle hamsinin bol ve ucuz olması, is-
tavrite olan talebi de azaltıyor.

Tirebolu’daki balıkçı esnafları, son günlerde bolca av-
lanan hamsi fiyatlarının aşağıya düşmesiyle vatandaş-
ların yeterince istifade ettiklerini belirterek, “İnşallah 
hamsi buradan gitmez ve biz de vatandaşlarımıza ucuz 
fiyattan hamsi satarız. İlçemizdeki barınakta demirleyen 
hamsi teknelerinin çevre temizliğine de riayet etmelerini 
istiyoruz” dediler.

Balıkçılar limanı mesken tuttu

“Çevre yolu acilen yapılmalıdır”

Ticari faaliyet yürüten ulusal ölçekteki inter-
net sitelerinin 5. ve 6. bölge teşvik kapsamın-
da bulunan vilayetlerden satış ve üretim 
yapan işletmelere yönelik komisyon ücretle-
rinde devlet katkısı/desteğinin sağlanması.

Pandemi dönemiyle serbest piyasada ya-
şanan daralma kapsamında kamuya ait 
borçlarda yapılan yapılandırmaların en az 
beş yıl vadeli faizsiz taksitlendirilmesi.

Devlet garantörlüğünde yer alan alacak si-
gortasının işletmelerin finansa erişiminde te-
minat kapsamına alınması.”

(Baştarafı 1'de)
“Giresun’un birinci organize sanayi bölge-

sinde 41 parselden 36’sı faaliyette, 3 işletme 
kapalı ve bir işletme ise boş, bir parsel tahsis 
beklemekte ve toplam 2 bin 100 istihdam 
sağlanmaktadır. Yani Giresun birinci ve ikinci 
OSB hedeflenen doluluk oranına ulaşmıştır. 
Bu bakımdan üçüncü ve hatta dördüncü 
OSB Giresun için ihtiyaçtır. Bu doğrultuda şeh-
rimizin doğu yakasına ilgili bakanlıkça (Espi-
ye-Tirebolu arası ile Görele (Çavuşlu)-Eynesil 
arası) iki ayrı bölgede OSB alanları tasarlan-
mıştır. Espiye-Tirebolu arası OSB için yerel ida-
reler yapılanmalarına başlamış ve Giresun Ti-
caret ve Sanayi Odası olarak sorumluluk sa-
hamızda bulunmasından dolayı bu girişime 
ortak olunmuştur. Yine Görele-Eynesil arası 
OSB için bölge yerel idarelerinin yapılanması 
halinde ortak olma kararımız bulunmaktadır. 
Ayrıca ilimizin genel sorunlarının yanında sek-
törel sorunları da mevcuttur, bunları ara ara il-
gili makamlar ile paylaşmaktayız.”

DEMİRYOLU VE ARA ELEMAN
 SIKINTISI DA GÜNDEME GELDİ
Toplantıda, Giresun adına ve uluslararası 

karayolu ağının bileşenlerinden olması için 
projelendirilen Giresun Güney Çevre Yolu’na 
dikkat çekilerek, öne çıkan konular ise şu şe-
kilde sıralandı:

“Giresun Güney Çevre Yolunun bölge eko-
nomisine ve imarına sağlayacağı katkı. Bu pro-
jenin ivedilikle faaliyete geçirilmesi için çalış-
ma yapılması.

Samsun-Sarp Demiryolu yatırımının bölge-
miz ve ülkemizin ticari ve sosyal yaşamına sağ-
layacağı faydalar kapsamında projenin aci-
len hayata geçirilmesi.

Ara eleman sorununun çözümüne katkı 
sağlayacak meslek liselerinin özendirilmesi ve 
staj kapsamında olan meslek liselilerinin dev-
let teşviki ile özendirilmesi.

Giresun’da vaka
 sayısında

 önemli artış

(Baştarafı 1'de)
“Zonguldak (551,76), Kastamonu (538,56), Düzce 

(522,39), Trabzon (462,37), Tokat (459,81), Ordu 
(459,68), Sakarya (448,76), Çorum (436,31), Bolu 
(415,50), Kocaeli (413,92), Samsun (413,18), Karabük 
(408,02), Kütahya (397,44), Bursa (394,22), Giresun 
(394,01), Rize (392,61), Kırıkkale (386,79), Malatya 
(362,58), Ankara (356,49), Kayseri (358,85), Ardahan 
(350,45), Kırşehir (345,21), Erzincan (337,41), Bilecik 
(335,14), Bingöl (330,41), Bartın (321,64), Kahraman-
maraş (303,64), Yozgat (299,22), Amasya (297,47), Ela-
zığ (293,05), Uşak (289,36), Kars (282,88), İstanbul 
(274,98), Sivas (269,07), Kilis (268,22), Yalova (263,36), 
Nevşehir (260,69), Karaman (257,34), Erzurum (257,03), 
Çankırı (251,52), Balıkesir (241,48), Sinop (239, 77), 
Konya (235,29), Niğde (234,76), Artvin (225,96), Eskişe-
hir (223,89), Afyonkarahisar (220,79), Manisa (219,22), 
Gümüşhane (211,01), Adıyaman (209,34), Ağrı 
(201,14), Adana (195,15), Hatay (190,56), Kırklareli, 
(188,26), Bayburt (179,47), Muş (179,27), Burdur 
(177,47), Isparta (173,52), Osmaniye (172,45), Denizli 
(168,12), Iğdır (167,4), Edirne (162,69), Tekirdağ, 
(156,42), Gaziantep (152,54), Mersin (143,68), Çanak-
kale (142,55), Hakkari (132,26), Aksaray (128,13), Tun-
celi (121,04), Şanlıurfa (117,57), Bitlis (113,11), Diyarba-
kır (99,36), Batman (96,09), Mardin (75,35), Aydın 
(49,24), İzmir (48,95), Siirt (48,33), Muğla (47,06), Antal-
ya (43,21), Şırnak (39,42), Van (33,41).

Bulut’tan aşı ve tedbir çağrısı
(Baştarafı 1'de)
Bulut, yaptığı açıklamada, 

2021 yılı başlarında ülke genelin-
de başlayan Covid-19 aşılama 
hizmetleriyle pandemiyle müca-
delede önemli mesafeler kat 
edildiğini ancak etkin bir şekilde 
mücadele için 2 doz aşısını ta-
mamlayan kişi sayısının artırılması 
gerektiğini belirtti.

Son zamanlarda ülkemiz ile eş 
zamanlı olarak Giresun’da da Co-
vid-19 vakalarında artış görüldü-
ğünü ve bu durumun hem sağlık-
çıların hem de vatandaşların üze-
rine düşen sorumlulukların henüz 
bitmediğini gösterdiğini ifade 
eden Bulut, açıklamasında şun-
ları dile getirdi:

“Hala ülkemizde ve tüm dün-
yada Covid-19 pandemisi 

devam etmekte ve bizler maske, 
mesafe ve hijyen kurallarına uyma-
ya özen göstermeliyiz. Özellikle ka-
labalık mekanlarda, dolmuş, oto-
büs, okul, market gibi bulaş riskinin 
yüksek olduğu yerlerde aşılı olsak 
dahi mutlaka maskemizi takmalı-
yız.

“CİDDİ BİR HASTA 
YOĞUNLUĞUMUZ YOK”
İlimiz genelinde gerek hastane-

lerimizde servis yataklarında gerek-
se de yoğun bakım yataklarımızda 
ciddi bir hasta yoğunluğumuz bu-
lunmamakla birlikte aşısız vatan-
daşlarımızın yoğun bakımlarda ve 
servislerimizde yaşadıkları sıkıntılı du-
rumlar bizleri de ziyadesiyle üzmek-
tedir. Bu süreçlerle karşılaşmamak 
için aşılarımızı olalım ve çevremiz-
dekileri mutlaka uyaralım.

“MASKE, MESAFE VE AŞI VAZ
GEÇİLMEZ KORUYUCULARIMIZ”
Aşının etkinliği ile ilgili şüphesi 

olan vatandaşlarımızın; aşılama 
sürecinin ilk olarak başladığı ve 
düzenli olarak devam ettiği sağlık 
çalışanlarımızda görülen ağır 
vaka sayılarına bakmaları yeterli-
dir.

 Pandeminin ilk sürecinde 
vaka sıklığı ve ağırlığı nedeniyle, 
hastanelerimizde çalışacak sağ-
lık çalışanı bulamaz iken aşılama 
çalışmaları sonrasında bu süreç-
leri çok şükür yaşamamaktayız.

Toplum bağışıklığı elde edilin-
ceye kadar maske, mesafe ve 
aşının vazgeçilmez koruyucuları-
mız olduğunu bilmemiz ve haya-
tımızı bu şekilde idame ettirme-
miz gerekmektedir.”

 Destek miktarları
 artırılsın önerisi!

(Baştarafı 1'de)
Enerji fiyatlarındaki artışlara bağlı olarak gübre fiyatları-

nın da fahiş rakamlara ulaştığına dikkat çeken Karan, 
“Gübre üretiminde doğalgaz önemli bir enerji maddesi. 
Doğalgaza yapılan zamlar otomatikman üretime yansı-
yor ve gübrenin perakende satış fiyatları artıyor. Tarımsal 
üretimde önüne geçilemez bir hal alan girdi maliyetleri 
karşısında, devletimiz tarafından çiftçinin korunması ve ta-
rımsal üretimin sekteye uğraması acilen adına gerekli ön-
lemlerin alınmasını bekliyoruz” ifadelerini kullandı.

“GÜBRE, MAZOT VE ALAN BAZLI GELİR DESTEĞİ ARTIRIL-
MALI”

Her yıl ülke ekonomisine 2-2.5 milyar dolar döviz girdisi 
sağlayan fındığın tarımsal üretimde son derece stratejik 
bir ürün olduğunu hatırlatan Karan, artan gübre ve girdi 
maliyetlerine karşı, fındık üreticilerine dönüm başına öde-
nen alan bazlı gelir desteği, gübre ve mazot desteğinin 
2022 yılından geçerli olmak üzere artırılmasını bekledikle-
rini kaydetti.

Karan, son yıllarda fındıkta yakalanan verim ve kalite iv-
mesinin fahiş gübre fiyatları karşısında duraklamaya 
neden olabileceğini sözlerine ekledi.

Tarihi lisesi eğitime açılıyor
Tirebolu’da yıllardır eğitim-

öğretime kapılarını kapatan tarihi Tire-
bolu Lisesi’nin, yeniden eğitim cami-
asına kazandırılması için sürdürülen gi-
rişimler olumlu sonuç verdi ve bu oku-
lun yeniden öğretime açılması için fa-
aliyete geçildi.

Tirebolu’da 2021-2022 eğitim-
öğretim yılı öncesinde ilçenin Körli-
man Mahallesi’nde bulunan Şehit Bin-
başı Hüseyin Avni Alparslan İlköğretim 
Okulu’na çürük raporu verilmesiyle or-
taya çıkan ikili eğitim çıkmazına çare 
üretmek amacıyla valilik ve il milli eği-
tim müdürlüğü tarafından yapılan giri-
şimler ve ilçe kaymakamlığı ile ilçe 
milli eğitim müdürlüğünce yapılan ça-
lışmalar sonucunda, tarihi Tirebolu Li-
sesi’nin devreye girmesine karar kılın-
dı.İl Milli Eğitim Müdürlüğü’ne bağlı 
maarif müfettişlerinin tutmuş olduğu 

raporlar sonucunda, Tirebolu’daki ikili 
eğitim sıkıntısını gidermek amacıyla, il-
çenin Demirci Mahallesi’nde bulunan 
Anadolu lisesinin, Tirebolu Lisesi’ne ta-
şınmasına ve halen aynı mahalledeki 
Fatih Sultan Mehmet İlköğretim 
Okulu’nda ikili eğitim yapan Şehit Bin-
başı Hüseyin Avni Alparslan İlköğretim 
Okulu’nun da Anadolu lisesine geçici 
olarak aktarılmasına karar verildi.

Tirebolu’da alınan ve büyük mem-
nuniyet yaratan kararlar doğrultusun-
da, tarihi Tirebolu Lisesi’nde gerekli ta-
dilatlar yapılarak, bu okulun da yeni-
den eğitim camiasına kazandırılaca-
ğı kaydedilirken; ilçe milli eğitim mü-
dürlüğü yetkilileri, tadilat işlemlerinin 
en kısa zamanda tamamlanarak, 
kısa bir süre içinde yeni alınan kararla-
rın uygulamaya konulacağını ifade et-
tiler.
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 Tığlı: Bakır için doğa katlediliyor 
hasarla kalmayıp gelecekte en 
fazla ihtiyaç duyacağımız tarım 
alanlarına, su kaynaklarına 
büyük zarar vererek yürütülmek-
tedir. Soğukpınar Beldemiz, 
Yedi Değirmenler Tabiat Parkı, 
Gelevera Deresi ve su kaynak-
larımız zarar görmekte tabiri ca-
izse vahşi madencilik faaliyeti 
açık küreme yöntemi ve zehirli 
atıklarla yok edilmektedir. ÇED 
sürecinde halkın katılımı toplan-
tısı düzenlenmeden yapılan 
madenciliğin yarattığı ağır so-
nuçlardan biriyle, 8 Ekim’de böl-
gede meydana gelen heye-
lanla onlarca dönüm fındık bah-
çesini kaybeden vatandaşları-
mız yüzleşmek durumunda kal-
mıştır.”

“TÜM DENETİMLER İŞLEVSİZ 
HALE GETİRİLMİŞTİR”
Milletvekili Necati Tığlı, açık-

lamasını, “Kızılkaya Dağlarını 
talan eden şirketin ortaya çıkar-
dığı tablodan ona çalışma ruh-
satı veren Enerji ve Tabii Kaynak-
lar Bakanlığı Maden ve Petrol 
İşleri Genel Müdürlüğü’nün dahi 
olduğunu düşünmüyorum. 
2872 sayılı çevre kanunu kap-
samında ne kadar idari para 
cezası yoluna ve hangi yaptı-
rımlara gidilecek bilemiyorum; 

CHP’li Tığlı, “Hatırlatmakta 
yarar görüyorum. Kızılkaya’da 
ETİ Bakır tarafından ‘Açık Ocak 
Madenciliği’ yöntemiyle yürütü-
len faaliyet, Çevre Şehircilik İl 
Müdürlüğü, Orman Bölge Mü-
dürlüğü, DSİ 22. Bölge Müdürlü-
ğü, Tarım ve Orman Bakanlığı 
12. Bölge Müdürlüğü Giresun 
Şube Müdürlüğü, Giresun İl Afet 
ve Acil Durum Müdürlüğü, Gire-
sun İl Tarım ve Orman Müdürlü-
ğü, Giresun İl Özel İdaresi ve 
İmar ve Planlamadan Sorumlu 
Şube Müdürlüğünün olumlu gö-
rüşleriyle yapılan değerlendir-
me sonucu verilen ‘ÇED Gerekli 
Değildir ’ belgesiyle yapılıyor” 
dedi.

“DOĞAMIZ AÇIK KÜREME 
YÖNTEMİ VE ZEHİRLİ ATIKLARLA 
YOK EDİLİYOR”

Giresun Valiliğinin, Trabzon 
Kültür Varlıklarını Koruma Bölge 
Kurulu Müdürlüğü’nün değer-
lendirmeleri, görüşleri doğrultu-
sunda projenin çevre üzerinde-
ki olumsuz etkilerini kabul edile-
bilir düzeyde bulup ‘ÇED Gerek-
li Değildir ’ kararı verdiğini belir-
ten Tığlı, şunları kaydetti:

“Yürütülen madencilik faali-
yeti yaşanan çevre felaketi ve 
doğal güzelliğimize verilen ağır 

TBMM Başkanlık Divanı Üyesi 
ve CHP Giresun Milletvekili Ne-
cati Tığlı, Espiye’nin Soğukpınar 
Beldesi Kızılkaya mevkiinde 
bakır cevheri çıkarmak için yü-
rütülen faaliyetlerin bir doğa kat-
liamına neden olduğunu sa-
vundu.

Kızılkaya dağlarındaki soru-
nu 2019 yılından bu yana soru 
önergesi ve basın açıklamala-
rıyla TBMM gündemine taşıdığı-
nı kaydeden Tığlı, korunması ge-
reken olağanüstü bir bölgenin 
ETİ Bakır tarafından yürütülen 
açık ocak madenciliğiyle yok 
edilmesine seyirci kalındığını 
ileri sürdü.

Mil letveki li Necati Tığlı, 
“Büyük bir çevre katliamına 

fakat İl Özel İdaresinden tutu-
nuzda bahsi geçen tüm kurum-
lar ve şube müdürlüklerinin ya-
pacağı denetimler daha en 
başından işlevsiz hale getirilmiş-
tir. Taahhütlerini yerine getirme-
yen maden işletmesinin faali-
yetinin durdurulması kararı veri-
lebileceğini ifade etmek yeterli 
değildir. Ta başından bu talana 
devletim tüm mekanizmalarını 
üstün kamu yararını gerekçe 
gösterip ortak etmek, denetim 
mekanizmalarını işlevsiz hale 
getirmek demektir” diyerek ta-
mamladı.

sebep olan açık kü rüme 
maden ocağı faaliyetinin Kızıl-
kaya Dağlarında, çevresinde 
ve doğal yaşam üzerinde ya-
rattığı tahribatı hepiniz biliyorsu-
nuz. Bölgede maden faaliye-
tinden kaynaklı 8 Ekim’de mey-
dana gelen heyelanla vatan-
daşlarımızın fındık bahçelerine 
mülkleri de zarar gördü. Tarihi 
ve doğal güzelliği, içinde barın-
dırdığı endemik bitkileri, yaban 
hayatıyla bir doğal tabiat parkı 
Kızılkaya Dağları açık ocak ma-
denciliği yöntemiyle Cengiz Hol-
ding’in talanına açılmıştı. Konu-
yu Türkiye Büyük Millet Meclisi 
gündemine taşıdık, vatandaş-
larımız Sayın Cumhurbaşkanına 
dilekçelerle şikayetlerini iletme-

ye çabaladı. Ama hepimizin bil-
diği üstün kamu yararı gerekçe 
gösterilip ÇED raporuna dahi 
gerek duyulmadan bu güzelli-
ğin 3 yıl içinde açık kürüme ve 
patlatma yöntemiyle talan 
edilmesine izin verildi” hatırlat-
masını yaptı.

“HEM DOĞA KATLİAMINA
 KAPIYI AÇIP HEM DENETİM 
YAPAMAZSIN”
Bölgenin bu şekilde bir 

maden faaliyetine izin verilerek 
zarar görmesine devletin kurum 
ve kuruluşlarıyla ortak edildiğini 
savunan Tığlı, bu durumun, yü-
rütülecek faaliyetin denetimini 
noktasında devlet mekanizma-
sının işlevsiz hale getirilmesine 
sebep olduğunu söyledi.

Morfoloji binası 550 günde bitecek
iresun Üniversitesi Tıp Fakültesi Morfoloji bi-

Gnasının yapım inşaatı nihayet başlıyor. Tıp 
Fakültelerinin olmazsa olmazı konumunda 

bulunan ve yıllardan bu yana eksikliği hissedilen morfo-
loji binası inşaatının yapım işini yüklenici firma olarak 
Acar İnşaat aldı.

550 gün içerisinde yapılarak üniversiteye teslim edi-
lecek olan binanın 92 milyon 828 bin liraya mal olması 

bekleniyor. Morfoloji binası 20 bin 370 metre kare kapa-
lı alana sahip olacak. Bina içinde öğrenci derslikleri ile 
öğretim üyelerinin odaları da yer alacak.

Morfoloji binasının inşaatının başlaması nedeniyle 
GRÜ Rektörü Prof. Dr. Yılmaz Can, Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu,T ıp Fakültesi Dekanı Prof.Dr. Erdal Ağar, 
Eğitim Araştırma Hastanesi Başhekimi Prof. Dr. Atilla Çıt-
lak ve diğer yetkililer inşaat alanında bir araya geldiler.

Tatlı: Tüm teşkilat 
halkımızın yanında

Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun İl Baş-
kanlığının genişletilmiş il danışma meclisi 
toplantısı yapıldı.

Giresun milletvekilleriyle birlikte Adalet ve 
Kalkınma Partisi Genel Başkanvekili Numan 
Kurtulmuş’un da katıldığı toplantıda konu-
şan İl Başkanı Kenan Tatlı, hep birlikte Gire-
sun’u gönül belediyeciliği ile buluşturdukları-
nı söyledi.Tatlı, Giresun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu’nun güzel hizmetler yaptığı-
nı belirterek, “Giresun’da değişim hissedil-
meye başlandı.AK Parti olarak Cumhurbaş-
kanımızın önderliğinde nice başarılara imza 
attık, şimdi tüm teşkilatlarımızla gece gün-
düz demeden ilk gün ki heyecanımızla ça-
lışmalarımıza devam ediyoruz” dedi. 

2023 hedefleri doğrultusunda kendileri-
ne bir eylem planı hazırladıklarını dile geti-
ren Tatlı, “Bu doğrultuda haftalık olarak ya-
pacağımız çalışmalarımızı, planlamaları-
mızı ve hedeflerimizi belirledik. Kısıtlama son-
rası saha çalışmalarımıza ağırlık vererek tüm 
teşkilat mensuplarımızla birlikte vatandaşı-
mızın yanındayız” diye belirtti.

Tatlı, konuşmasında şunları kaydetti:
“2022 yılı ağustos ayına kadar, il genelin-

de ziyaret etmediğimiz esnaf, hane, köy, 
sivil toplum kuruluşu, fabrika ve işyeri kalma-
yacaktır. Bunun için mahalle, köy ve sandık 
yönetim kurulu üyelerimiz de dahil tüm teşki-

lat mensuplarımızla organize olacağız, 
vatandaşlarımızı dinleyeceğiz, varsa so-
runlarını kendi derdimiz bilerek yardımcı 
olacağız.

Kuruluşumuzdan bugüne, inandığı-
mız değerleri korumak için çıktığımız bu 
kutlu yürüyüşte, milletimizin gösterdiği is-
tikameti kendimize yol bildik. Millet ve hiz-
met aşkıyla başlayan yolculuğumuzda, 
geldiğimiz bu noktada Türkiye’nin partisi 
olarak önemli bir döneme giriyoruz. Bu 
uğurda milletimizle omuz omuza yeni 
mücadelelerle atılmaya ilk günkü aşkla 
bir kez daha hazırız. Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın liderliğinde tüm ümmetin 
umudu olamaya devam edeceğiz.”

Giresun kültürü Miniatürk’te

Tarih ve kültür kokan, medeniyetlere ev sahipliği yapmış İstanbul'da artık 
Giresunluların da gurur duyacağı bir projesi var.

İstanbul Büyükşehir Belediyesi Miniatürk alanı giriş kapısında yer alacak 
olan ve Giresun Vakfı tarafından projesi devam eden "Giresun serender ve 
su değirmenleri" sergi alanı çalışmasında son aşamaya gelindiği bildirildi.

Vakıftan yapılan açıklamada şunlar kaydedildi:
“Miniatürk Proje alanımızda 150 metre kare alan üzerinde yüzde 60’ yeşil 

alan, yüzde 40’ı ise bir adet Giresun’a özgü serenderden ve Yedi Değirmen-
ler Parkını temsilen hafif rakımlı tepe üzerinde yer alan iki su değirmeninden 
oluşmaktadır.

Proje kapsamında su değirmeni 
taş ve çarkları dönecek şekilde di-
zayn edilmiş olup, su çarkları kom-
pozit malzemeden özel olarak ta-
rafımızdan tasarlanmış, tamgün dö-
necek şekilde faal olacaktır.

 Proje alanında geçen sene diki-
len tüplü Giresun karası 4 adet fındık 
ocağı dikimi yapılmıştır.

‘Giresun serenderi ve su değir-
menleri’ projesinin, her gün yerli ve 
yabancı dört bin kişi tarafından zi-
yaret edilen Miniatürk alanında ili-
mizin sosyo-kültürel tanıtımına 
büyük katkı sunacağı, hemşerileri-
mizin önünde gururla duracağı bir 
proje olacak. Proje kapsamında Gi-
resun yöresine ait tarihi el değir-
menleri, yayık, beşik, külek, kara las-
tik, kurutulmuş mısır kocanları ayrıca 
sergilenecektir.

Projemiz Giresun Vakfı’mız tara-
fından büyük bir titizlikle takip edil-
mekte ve Giresun’a yakışır bir eser 
olabilmesi için büyük emek sarf 
edilmektedir.”
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Satılmasına karar ver�len taşınmazın c�ns�, n�tel�ğ�, kıymet�, aded�, öneml� özell�kler� :
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özell�kler�: G�resun İl, T�rebolu İlçe, DEMİRCİ Mahalle/Köy, Kan Mevk��, 321 Ada, 3 Parsel sayılı 
satışa konu taşınmaz; tapu kaydına göre 985,98m2 arsadır. Arsanın üzer�nde f��l�yatta tek katlı karg�r 
ev bulunmaktadır. Taşınmazın bulunduğu bölge şeh�r merkez�ne uzaktır. Bölgede yen� yapılaşmakta 
olduğundan konut yapımı ve t�car� canlılık yok denecek kadar az olup alt yapı sorunları kısmen 
çözülmüştür. Arsanın �k� cephes�nde �mar yolu geçmes�, devlet sah�l yoluna yakın konumda olması 
değer�n� olumlu etk�lemekted�r. Arsa hal�hazırda fındık bahçes� olarak kullanılmaktadır. Arsa üzer�nde 
bulunan karg�r yapıya b�l�rk�ş� tarafından 16.520,00-TL+ arsaya 788.784,00-TL olmak üzere toplam: 
805.304,00-TL kıymet b�ç�lm�şt�r.
Yüzölçümü: 985,98 m2
İmar Durumu: Ayrık N�zam 6 Katlı Yapılaşma Koşullu İmar Adasındadır
Kıymet�: 805.304,00 TL
KDV Oranı: %18
Kaydındak� Şerhler: Tapu Kaydındak� G�b�d�r
1. Satış Günü: 23/12/2021 günü 09:30 - 09:35 arası
2. Satış Günü: 20/01/2022 günü 09:30 - 09:35 arası
Satış Yer�: Körl�man Mahalles� Mehmet Bayrak Caddes� T�reoblu Adalet Sarayı Zem�n Kat - İcra 
Müdürlüğü TİREBOLU GİRESUN
2 NO'LU TAŞINMAZIN
Özell�kler�: G�resun İl, T�rebolu İlçe, DEMİRCİ Mahalle/Köy, Kan Mevk��, 326 Ada, 2 Parsel sayılı 
satışa konu taşınmaz; tapu kaydına göre 520,09m2 arsadır. Taşınmazın bulunduğu bölge şeh�r 
merkez�ne uzaktır. Bölgede yen� yapılaşmakta olduğundan konut yapımı ve t�car� canlılık yok denecek 
kadar az olup alt yapı sorunları kısmen çözülmüştür. Arsanın �k� cephes�nden �mar yolu geçmes�, 
devlet sah�l yoluna yakın olması değeren� olumlu etk�lemekted�r. Arsa hal�hazırda fındık bahçes� 
olarak kullanılmaktadır.
Yüzölçümü: 520,09 m2
İmar Durumu: Yok , İnşaat tarzı Tur�zm Tes�s Kullanımına Ayrılmış İmar Arsası
Kıymet�: 416.072,00 TL
KDV Oranı: %18
Kaydındak� Şerhler: Tapu Kaydındak� G�b�d�r
1. Satış Günü: 23/12/2021 günü 09:40 - 09:45 arası
2. Satış Günü: 20/01/2022 günü 09:40 - 09:45 arası
Satış Yer�: Körl�man Mahalles� Mehmet Bayrak Caddes� T�reoblu Adalet Sarayı Zem�n Kat - İcra 
Müdürlüğü TİREBOLU GİRESUN
3 NO'LU TAŞINMAZIN
Özell�kler�: G�resun İl, T�rebolu İlçe, DEMİRCİ Mahalle/Köy, Kan Mevk��, 319 Ada, 5 Parsel sayılı 
satışa konu taşınmaz; parsel tapu kaydına göre 527,98m2 arsadır. Taşınmazın bulunduğu bölge şeh�r 
merkez�ne uzaktır. Bölgede yen� yapılaşmakta olduğundan konut yapımı ve t�car� canlılık yok denecek 
kadar az olup alt yapı sorunları kısmen çözülmüştür. Arsaya yapılacak b�nanın herhang� b�r b�nanın 
taban alanı arsanın %40'ı kadar olab�l�r. Parsel�n kuzey�nde, güney�nde ve batısında �mar yolları olup 
doğusunda �se başka b�r parsel bulunmaktadır.
Yüzölçümü: 527,98 m2
İmar Durumu: Blok N�zam 7 Katlı Yapılaşma Koşullu T�caret Kullanımına Ayrılmış İmar Adasındadır
Kıymet�: 527.980,00 TL
KDV Oranı: %18
Kaydındak� Şerhler: Tapu Kaydındak� G�b�d�r
1. Satış Günü: 23/12/2021 günü 09:50 - 09:55 arası
2. Satış Günü: 20/01/2022 günü 09:50 - 09:55 arası
Satış Yer�: Körl�man Mahalles� Mehmet Bayrak Caddes� T�reoblu Adalet Sarayı Zem�n Kat - İcra 
Müdürlüğü TİREBOLU GİRESUN -
Satış şartları :
1- İhale açık artırma suret�yle yapılacaktır. B�r�nc� artırmanın y�rm� gün önces�nden, artırma tar�h�nden 
öncek� gün sonuna kadar esat�s.uyap.gov.tr adres�nden elektron�k ortamda tekl�f ver�leb�lecekt�r. Bu 
artırmada tahm�n ed�len değer�n %50 s�n� ve rüçhanlı alacaklılar varsa alacakları toplamını ve satış 
g�derler�n� geçmek şartı �le �hale olunur. B�r�nc� artırmada �stekl� bulunmadığı takd�rde elektron�k 
ortamda b�r�nc� artırmadan sonrak� beş�nc� günden, �k�nc� artırma gününden öncek� gün sonuna kadar 
elektron�k ortamda tekl�f ver�leb�lecekt�r. Bu artırmada da malın tahm�n ed�len değer�n %50 
s�n�,rüçhanlı alacaklılar varsa alacakları toplamını ve satış g�derler�n� geçmes� şartıyla en çok artırana 
�hale olunur. Böyle fazla bedelle alıcı çıkmazsa satış taleb� düşecekt�r.
2- Artırmaya �şt�rak edecekler�n, tahm�n ed�len değer�n % 20's� oranında pey akçes� veya bu m�ktar 
kadar banka tem�nat mektubu vermeler� lazımdır. Satış peş�n para �led�r, alıcı �steğ�nde (10) günü 
geçmemek üzere süre ver�leb�l�r. Damga verg�s�, KDV,1/2 tapu harcı �le tesl�m masrafları alıcıya a�tt�r. 
Tellâllık Harcı, taşınmazın aynından doğan verg�ler satış bedel�nden öden�r. (Alacakları reh�nl� olan 
alacaklıların satış tutarı üzer�nden rüçhan hakları vardır. Gümrük resm� ve akar verg�s� g�b� Devlet 
tekl�fler�nden muayyen eşya ve akardan alınması lazım gelen res�m ve verg�, reh�nl� alacaklardan 
sonra gel�r.)
3- İpotek sah�b� alacaklılarla d�ğer �lg�ler�n (*) bu gayr�menkul üzer�ndek� haklarını özell�kle fa�z ve 
g�derlere da�r olan �dd�alarını dayanağı belgeler �le (15) gün �ç�nde da�rem�ze b�ld�rmeler� lazımdır; aks� 
takd�rde hakları tapu s�c�l �le sab�t olmadıkça paylaşmadan har�ç bırakılacaktır.
4- Satış bedel� hemen veya ver�len mühlet �ç�nde ödenmezse İcra ve İflas Kanununun 133 üncü 
maddes� gereğ�nce �hale feshed�l�r. İhaleye katılıp daha sonra �hale bedel�n� yatırmamak suret� �le 
�halen�n fesh�ne sebep olan tüm alıcılar ve kef�ller� tekl�f ett�kler� bedel �le son �hale bedel� arasındak� 
farktan ve d�ğer zararlardan ve ayrıca temerrüt fa�z�nden mütesels�len mesul olacaklardır. İhale farkı 
ve temerrüt fa�z� ayrıca hükme hacet kalmaksızın da�rem�zce tahs�l olunacak, bu fark, varsa öncel�kle 
tem�nat bedel�nden alınacaktır.5- Şartname, �lan tar�h�nden �t�baren herkes�n göreb�lmes� �ç�n da�rede 
açık olup g�der� ver�ld�ğ� takd�rde �steyen alıcıya b�r örneğ� gönder�leb�l�r. 6- Satışa �şt�rak edenler�n 
şartnamey� görmüş ve münderecatını kabul etm�ş sayılacakları, başkaca b�lg� almak �steyenler�n 
2019/173 Tlmt. sayılı dosya numarasıyla müdürlüğümüze başvurmaları �lan olunur.13/10/2021
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Özel çocukların el 
emekleri sergilendi

Güre Özel Eğitim Uygulama Okulu III. Kade-
me Müdürlüğü öğrencilerinin okul bünyesindeki 
serada kendileri yetiştirdikleri süs ve bahçe bitki-
leri ile el sanatları atölyesinde ortaya çıkardıkları 
ürünler sergilendi.

Gazi Caddesi üzerinde kurulan serginin açılı-
şı il milli eğitim yöneticileri tarafından yapılırken, 
sergilenen ürünler ziyaretçiler ve vatandaşlar ta-
rafından beğeni topladı.

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu, sergi 

ile ilgili değerlendirmesinde, sergilenen ürün-
lerin, özel çocukların kaliteli bir eğitimle neler 
başarabildiğine güzel bir örnek olduğunu be-
lirtti.

Nitelikle eğitim kadrosuyla çocukların gelişi-
mine katkı sağlayan bu tür faaliyetlerin artarak 
devam edeceğini dile getiren Tosunoğlu, ser-
gilenen eserlerin ortaya çıkmasında emeği ve 
katkısı bulunan yönetici, öğretmen ve öğren-
ciler ile ailelerine teşekkür etti.

İYİ Partililer kansere dikkat çekti
İYİ Parti Giresun İl Başkanlığı ekim ayının kansere dikkat çekmek için farkındalık ayı olması nedeniyle bir 

açıklama yaptı.
Giresun İl başkanlığı Toplumsal Politikalar Başkanlığından yapılan açıklamada, “Her 5 kişiden birinin ya-

şamı boyunca kansere yakalandığı bir dünyada yaşıyoruz. Kansere karşı erken tanı ve sağlıklı yaşam kural-
larına uyulması toplum için büyük önem taşımaktadır. Ekim ayı meme kanserine dikkat çekmek ve erken 
teşhisin önemini hatırlatmak için farkındalık ayı olarak belirlenmiştir. Kanser türleri arasında en çok meme 
kanseri görülmektedir, bununla beraber en yüksek tedavi başarısı da meme kanserinde elde edilmekte-

Küresel düzeyde her yıl 12 milyondan 
fazla insanın kanser olduğu bir dönemde, 
sorumluluklarımızın bilincinde olarak kanse-
re karşı hep birlikte mücadele etmeliyiz. 
Çünkü biz farkındayız, hep birlikte kanseri ye-
neceğiz.”

dir” denilerek, şunlara dikkat çekildi:
“Her yıl 2,3 milyon kişiye meme kanseri tanısı ko-

nulmakta ve 685 bin kadın meme kanserinden ya-
şamını yitirmektedir. Her 8 kadından biri yaşam bo-
yunca meme kanserine yakalanma riskine sahiptir. 
Bu sebeple meme kanseri ile ilgili bilgili ve bilinçli ol-
mamız gerekmektedir.

Türkiye'de her 5 meme kanseri tanısı konulan ka-
dınlardan biri 40 yaş altındadır. Özellikle genç nüfu-
sun farkındalığının artırılması elzemdir. Erken tanıda 
hastaların yüzde 90'ı iyileşmektedir. 20-40 yaş arası 
olanların ayda bir kendi kendine kontrol yapmaları 
ve iki yılda bir meme muayenesi yaptırmaları, 40 
yaş üzerindeki vatandaşlarımızın ise ayda bir kendi 
kendine kontrol yapmaları, yılda bir meme muaye-
nesi yaptırmaları ve iki yılda bir mamografi çektir-
meleri erken teşhis için çok önemlidir.

Tüm kanserlerde olduğu gibi, sağlıklı yaşam ku-
rallarına uyarak kanseri engelleyebiliriz. Sigara kul-
lanmamak, Akdeniz diyetiyle beslenmek, alkol kul-
lanmamak, sağlıklı kiloda kalmak, annelerde 1,5 - 2 
yıl emzirmek, haftada 150 dakika egzersiz yapmak 
gibi basit kurallarla neredeyse kanser türlerinin 3'te 
birine yakınını önleyebilme ihtimalimiz bulunmakta-
dır.

 Bilim sanat merkezinde TÜBİTAK Fuarı 

Giresun Bilim ve Sanat Merkezinin (BİLSEM) 4006 
TÜBİTAK Bilim Fuarı açıldı. Öğrenciler tarafından da-
nışman öğretmenleri rehberliğinde hazırlanan araş-
tırma ve uygulamalara yer verilen fuarın açılışı, il milli 
eğitim şube müdürleri ile okul ve kurumlardan yöne-
tici, öğretmen ve öğrencilerin katılımlarıyla gerçek-
leştirildi.

Fuarda sergilenen çalışmaların yer aldığı stantlar, 
davetliler tarafından tek tek gezilirken, projeler hak-
kında öğrenci ve öğretmenler tarafından da bilgiler 
sunuldu.

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu, yaptığı 
açıklamada, TÜBİTAK proje faaliyetlerinin öğrencile-
rin bilimsel araştırma yapmaya teşvik edilmesi, takım 
çalışması, proje hazırlama becerilerini ve ortaya 

çıkan çalışmaları sunmaları açısından 
önemli olduğunu vurguladı.

Yüz yüze eğitimin başlamasıyla ha-
reketlenen okulların bilim fuarları ile şen-
lendiğini dile getiren Tosunoğlu, fuarla-
rın hazırlık, başvuru ve düzenlenmesin-
de süreçlerinde emeği geçen okul mü-
dürlerine, öğretmenlere ve öğrencilere 
teşekkür ederek başarılarının devamını 
diledi.

Okullarda salgın tedbirleri çerçeve-
sinde ertelenen 2020 yılı TÜBİTAK 4006 
Bilim Fuarları 2021-2022 eğitim öğretim 
yılı güz döneminde sergilenmeye 
devam edecek.
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 Esnaflar: “Zam değil indirim bekliyoruz” 

Türkiye Esnaf ve Sanatkârlar Konfederasyo-
nu (TESK) Genel Başkanı Bendevi Palandöken 
dolar kurundaki ani dalgalanmalar nedeniyle 
başta akaryakıt olmak üzere doğalgaz, elektrik 
gibi halkın zorunlu olarak kullandığı ürünlere 
zam yapılacağı söylentilerinin yanlış olduğuna 
dikkat çekti.

Palandöken, yaptığı açıklamada, “Akarya-
kıta gelen zamlar A’dan Z’ye tüm ürünlerin fi-
yatlarını olumsuz olarak etkiliyor.

Bu da beraberinde enflasyon artışını getiri-
yor. En önemlisi zamların sorumlusu olarak es-
nafımız görülmektedir. Kesinlikle zamların ve pi-
yasalardaki dalgalanmaların sorumlusu esnaf 
değil. Soğuk kış günlerinin yaklaştığı bu günler-
de dolar kurundaki yükselişin akaryakıt ürünleri-
ne zam olarak yansıtılması piyasaları olumsuz 

etkiler. Bunun için yapılması gereken 
başta akaryakıt, elektrik ve doğalgaz 
olmak üzere ana kalem ürünlere zam 
yapılmasından kaçınılmalı” dedi.

“ZAMLAR MALİYETLERİ ARTIRIYOR”
Esnaf ve sanatkârın en önemli ma-

liyet kalemi olan akaryakıtta gelen 
zamların hem esnafı hem de halkı 
olumsuz etkilediğini aktaran Palandö-
ken, “Halen devam eden pandemi 
sürecinde dolar kuru bahane edile-
rek zam yapılmasından kaçınılmalı. 
Bu dönemde zam değil indirim yapıl-
malı. Çünkü özellikle imalat ve üretim 
sektörlerimiz başta olmak üzere tüm 
esnafımızın maliyetleri artarken ka-
zancı düştü. Bu maliyet kalemlerinin 
en önemlisi de tabii ki akaryakıt. Akar-
yakıt indirimi beklerken zam gelmesi 
giderleri büyük ölçüde artırırken, aynı 
zamanda A’dan Z’ye tüm ürünlerin 
de fiyatlarını artırıyor. Yolcu veya ürün 
taşıma noktasında akaryakıt fiyatının 
artması doğal olarak imalat ve üre-
tim sektöründe ve diğer tüm kalemle-
re de fiyat artışı olarak yansıyor. Bu du-
rumun enflasyonu da doğrudan 
olumsuz etkilediği unutulmamalı. Es-
nafımız da vatandaşımız da fiyatlar-
da artış değil indirim haberi bekliyor. 
Yapılacak indirimler hem vatandaşa 
hem de piyasalara özellikle ekono-
mik anlamda rahatlamayı da bera-
berinde getirecektir” değerlendirme-
sinde bulundu.

KÖYDES’te hummalı çalışma
Giresun Valisi Enver Ünlü, “KÖYDES projelerinin 

afet nedeniyle yapılamayan, afetten etkilenen bö-
lümlerdeki proje değişiklikleri nedeniyle ertelenen, 
aksayan veya eksik kalan projelerimizin tamamlan-
ması için hummalı bir çalışma içerisindeyiz” dedi.

KÖYDES İl Tahsisat Komisyonu toplantısı Vali 
Enver Ünlü başkanlığında yapıldı.

KÖYDES projelerinde gelinen son durum ve ya-
şanan olumsuzlukların genel değerlendirmesinin ya-
pıldığı toplantıda konuşan Vali Ünlü, geçtiğimiz yıl 
22 Ağustos tarihinde yaşanan sel felaketinin yarala-
rının sarılması için tüm kurumların seferber olduğu-
na dikkat çekerek, şunları dile getirdi: 

“Karayollarımız, devlet su işlerimiz, il özel idaremiz 
ve köylere hizmet götürme birlikleri aracılığıyla kay-
makamlıklarımız aralıksız olarak afetin izlerinin silin-
mesi için çalışmalarına devam ediyor. Bizler de valilik 
ve kaymakamlıklarımızla birlikte; KÖYDES projelerinin 
afet nedeniyle yapılamayan, afetten etkilenen bö-
lümlerdeki proje değişiklikleri nedeniyle ertelenen, ak-
sayan veya eksik kalan projelerimizin tamamlanma-
sı için hummalı bir çalışma içerisindeyiz.

Geçtiğimiz yıl sel felaketi nedeniyle, bu yıl da sürekli 
yağan yağmurlar nedeniyle pek verimli bir sezon geçire-
medik. Kaybettiğimiz zamanı telafi etmek için hava şart-
larının elverdiği ölçüde çalışmalarımıza aralıksız devam 
ederek biran önce planlanan işlerimizi tamamlayarak, 
eksik kalan işlerimiz için de projelendirme çalışmalarına 
başlayacağız.”



Giresunspor 2’de 2 yaptı
Süper Ligin 8’inci haftasında İzmir’de Göztepe’den aldığı 1-0’lık galibiyetle şeytanın bacağını kıran GZT Giresuns-

por, ligin 9’uncu haftasında kendi evinde oynadığı maçta Çaykur Rizespor’u 2-0 yenerek, puanını 8’e çıkardı ve 3 
puan serisini sürdürmeyi başardı.

Bir haftalık milli aradan sonra yeniden dönülen ligde hafta sonu sahasında ağırladığı Rizespor karşısında etkili bir 
oyun ortaya koyan Giresunspor, ikinci yarıda bulduğu gollerle 6 puanlık mücadeleyi kazanarak, ligdeki ikinci galibiye-
tini aldı.

Maçın 12’nci dakikasında Giresunspor’da 18’e girmek üzere olan Diabate’yi yere indiren Boyd, kırmız kartla oyun 
dışı kaldı. Bu arada, pozisyona itiraz eden Rize Teknik Direktörü Hamza Hamzaoğlu da sarı kart gördü. Ardından Zeki 
Yavru ile kullanılan faul atışından sonuç çıkmadı.

Yeşil beyazlılar 23’üncü dakikada geliştirdiği atakta Zeki-Diabate verkaçında uygun pozisyonda topla buluşan Ser-

gio, beklenen vuruşu yapamadı ve 
önündeki topu Rize kalecisi Gökhan’a tes-
lim etti. Sahada 10 kişi kalan rakibi karşı-
sında istediği golü bulamayan Giresuns-
por, ilk 45 dakikayı gol atamadan kapa-
dı.

Karşılaşmanın ikinci yarısına gol 
atmak için çıkan ve ataklarla Rize kale-
sinde pozisyonlar üreten Giresunspor, 
62’nci dakikada sağ kanattan geliştirdiği 
atakta Diabate’nin şık hareketleri sonra-
sında Selim Ay’ın kendi kalesine attığı 
golle 1-0 öne geçti.

İlerleyen bölümlerde farkı arttırmak is-
teyen ev sahibi ekip, 74’de Sankhare ve 
79’da Sergio ile yakaladığı gollük pozis-
yonları değerlendiremedi. Genelde yeşil 
beyazlı ekibin kontrolünde geçen oyu-
nun 87’nci dakikasında bu kez Balde ile 
önemli bir fırsat yakaladı, ancak bu 
oyuncunun karşı cepheden şutunda Rize 
kalecisi Gökhan gole izin vermedi. 89’da 
Diabate’ye de izin vermeyen kaleci Gök-
han, 90+3’üncü dakikada Champ-
ness’in golüne engel olamadı ve böyle-
ce skor 2-0 oldu.

Bu galibiyetle puanını 8’e çıkaran ve 

az da olsa alt sıralardan kurtulan Gire-
sunspor, ligin 10’uncu haftasında Gazi-
antep deplasmanına gidecek. Gire-
sunspor’un Gaziantep ile oynayacağı 
maç 23 Ekim Cumartesi günü saat 
16’da başlayacak.

STAT: Çotanak Spor Kompleksi
HAKEMLER: Erkan Özdamar, Candaş 

Elbil, Hakan Karabalcık
GZT GİRESUNSPOR: Okan Kocuk, Zeki 

Yavru, Diarra, Alexis Perez, Emre Taşdemir 
(Dk.67 Aziz Behich ), Flavio, Hamidou Tra-
ore (Dk. 67 Sankhare), Sergio (Dk. 81 Joe 
Champness), Suleymanov (Dk. 74 Pelu-
pessy), Diabete, Umut Nayir (Dk. 82 
Balde)

ÇAYKUR RİZESPOR: Gökhan Akkan, 
Tyler Boyd, Holmen, Selim Ay, Cemali, 
Kevin Dabo (Dk. 82 Alper Potuk), Djokovic 
(Dk. 70 Baiano), Boldrin, Aminu Umar 
(Dk.82 Eren), Erik Sabo (Dk. 70 Deniz), Bo-
lasie

GOLLER: Dk. 62 Selim Ay (K.K.), 90+4 
Joe Champness (GZT Giresunspor )

KIRMIZI KART: Dk.12 Tyler Bold (Çaykur 
Rizespor )

SARI KART: Traore, Diarra, Sankhare 
(GZT Giresunspor)

2-0

Keleş: Çıkışımızı 
devam ettireceğiz

Çotanak Spor Kompleksinde Çaykur Rizespor’u 2-0 
yenen Giresunspor Teknik Direktörü Hakan Keleş, ka-
zandıkları için mutlu olduklarını belirterek, oyuncularını 
mücadelelerinden dolayı tebrik ettiğini söyledi.

Keleş, maç sonu yaptığı açıklamada, milli maç 
arasını iyi değerlendirdiklerini dile getirerek, “Bu maça 
da iyi hazırlandığımızı düşünüyorum. Maçın başında 
yine üstün olan taraftık. Rakip eksik kaldıktan sonra da 
üstünlüğümüz devam etti. Ceza sahasında toplarla 
buluştuk, ancak sonuçlandırmada sıkıntılarımız vardı. 
Daha önce oyunu koparabilirdik. Rakibimize de çok 
fazla pozisyon verdiğimizi düşünmüyorum. Genel ola-
rak oyun üstünlüğü ve kazanılan 3 puan beni mutlu 
etti. Bir çıkışımız var. Bunu devam ettirip üst sıralara 
doğru tırmanmak istiyoruz” dedi.

 Okan: Kazandığımız için mutluyuz 
Giresunspor'un file bekçisi Okan Kocuk, 

Çaykur Rizespor'un 10 kişi kalmasının ardın-
dan biraz bocaladıklarını ancak ikinci yarıda-
ki iyi oyunlarıyla 3 puanı almayı başardıklarını 
dile getirdi.

“Kazandığımız için çok mutluyuz. Evimiz-
deki ilk galibiyetimizi Çaykur Rizespor karşısın-
da almak istiyorduk” diyen Okan, şu açıkla-
mayı yaptı:

“İç sahada oynadığımız Kayserispor maçı 
vardı ancak çok sayıda pozisyona girmemi-
ze rağmen o karşılaşmada galibiyeti alama-
mıştık. Bugün onu başardık. Erken gelen bir kır-
mızı kart oyunu tabii ki de etkiledi. Rakip 10 kişi 
kaldığında biz biraz panikledik. İstediğimiz 
oyunu oynamadık ama ikinci devrede daha 
sakindik. Üst üste galibiyetler almak istiyor-
duk. Bugün ikincisini aldık. İnşallah bu seri 
devam eder. Takım olarak iyi oynuyoruz. İyi sa-
vunma yapıyoruz. Ben de üzerime düşen gö-
revi en iyi şekilde yapmak istiyorum. Yapma-
ya da çalışıyorum. Arkadaşlarım da çok yar-

dımcı oluyor. Göztepe maçında penaltı çı-
karmıştım. Bunlar tabi ki takım olarak oluyor, sa-
dece benimle olmuyor.”


